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Interpellation - Lärdomar av coronapandemin  
Världen har stått och står inför stor prövning i och med att vi alla drabbades av 
Covid19 pandemi. Det är en prövning för en var av oss men också för hela vår 
samhällsstruktur. Även om vi nu ser ut att gå in i en fas med mindre spridning 
och patienter som vårdas så är risken mycket stor i nya utbrott och eventuellt 
en andra och tredje våg. Diskussionen har pågått och kommer att pågå 
huruvida vi gjort rätt eller inte och om vi kunde ha gjort något annorlunda för 
att undvika de konsekvenser vi sett under våren och sommaren. Oavsett detta 
så är det viktigt att vi ser på fakta och korrekta underlag för att kunna dra 
relevanta slutsatser så vi lär oss inför kommande pandemier. 

En fråga som varit aktuell är hur vi har hanterat smittan på våra särskilda 
boenden. En stor del av de som avlidit har varit just på våra boenden runt om i 
landet. Det har varit försök från olika håll att skuldbelägga de privata 
vårdgivarna i detta och man har sagt att problemen vi upplevt har orsakats av 
att vi har en stor andel omvårdnad i privat regi.  

Oavsett driftsform så är det intressant att se hur vi har jobbat med våra 
särskilda boenden och hur smittan kunde ta sig in på dessa trots att fokus har 
varit att undvika just det. Det är även intressant att följa upp hur vården har 
skett på dessa boenden och vilka insatser man har gett de boenden.  

Med anledning av ovanstående ställer jag följande frågor till 
Omvårdnadsnämndens ordförande: 

- Hur stor andel av medarbetarna på våra särskilda boenden har testats och varit 
smittade under våren? 

- Hur stor har motsvarande smitta varit på våra boenden som drivs av privata utförare 
på uppdrag av kommunen? 

- Hur ser dödligheten i Covid19 ut för offentliga respektive privata särskilda boenden? 

- Hur har kommunen jobbat med att minska smittspridningen på vår särskilda 
boenden? 

- Vad gör kommunledningen nu för att ta lärdom av det som hänt så vi står bättre 
rustade inför kommande kriser? 
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